
Subject: Slorene.
Date: onsdag	  16.	  september	  2015	  kl.	  01:03:29	  sentraleuropeisk	  sommer<d

From: Mariella	  Memo	  <marimemo@online.no>
To: Oppegård	  kommune	  <postmoCak@oppegard.kommune.no>
CC: Narurvernforbundet	  i	  Oppegård	  <nio.oppegard@gmail.com>,	  Kjers<	  Haukaas

<kjers<.haukaas@gmail.com>,	  Ingrid	  Marie	  Nissen	  <ingridnissen@live.no>,	  Siri	  Rutledal	  Iversen
<siri.iversen@gmail.com>,	  Håkan	  Billing	  <leder@nofoa.no>

Hei!
	  
Naturvernforbundet	  i	  Oppegård	  har	  fåC	  <ps	  om	  at	  det	  den	  siste	  <den	  har	  foregåC	  jakt	  på	  vannfugl
innenfor	  Slorene	  våtmarksområde,	  regulert	  <l	  spesialområde	  naturvern	  hht	  PBL	  i	  2005.
Kan	  Oppegård	  kommune	  redgjøre	  for	  deCe?
Hvordan	  forholder	  Oppegård	  kommune	  seg	  <l	  evt	  jakt	  innenfor	  spesialområde	  naturvern	  i	  Slorene?
	  
NiO	  finner	  det	  uakseptabelt	  og	  ue<sk	  at	  det	  jaktes	  fugl	  innefor	  et	  område	  som	  er	  vernet	  neCopp	  av
hensyn	  <l	  dets	  rike	  fugleliv	  og	  vik<ghet	  som	  trekklokalitet.	  Særdeles	  uakseptabelt	  er	  det	  at	  evt	  jakt
foregår	  i	  et	  <dsrom	  som	  sammenfaller	  med	  fuglenes	  hekke-‐	  eller	  trekkak<vitet.
NiO	  kan	  heller	  ikke	  se	  at	  evt	  jakt	  i	  deCe	  området	  er	  forenelig	  med	  utøvelse	  av	  friluYsliv	  langs	  den
blåmerkede	  s<en	  som	  går	  umiddelbart	  nord-‐øst	  for	  naturvernområdet.
Vi	  viser	  <l	  poli<vedtektene	  for	  Oppegård	  kommune	  som	  sier	  følgende:
	  
§ 1 fastsetter at også stier tilhører offentlig sted: «Med offentlig sted forstås gate, veg, herunder fortau,
sti, park, torg e.l., plass, bru, brygge, kai, strand, anlegg eller annet sted som er alminnelig
beferdet eller bestemt for alminnelig ferdsel».
	  
§ 5 sier at det er forbudt med skytevåpen «på, ut over eller i umiddelbar nærhet av offentlig sted».
	  
Forøvrig ber vi om fremdriftsstatus for arbeidet med et endelig vedtak av “Forslag til skjøtselsplan for Slorene
våtmarksområde”, høringsutkast av 2011.

	  
Vi ønsker også å vite hvem som nå har det samlede naturforvaltningsansvaret i kommunen, etter at Maja Dineh Sørheim
sluttet tidligere i år.

	  
Vi ber om snarlig svar på ovenstående!

	  
Vennlig hilsen
Mariella Memo
Naturvernforbundet i Oppegård.

	  


